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Skrivelse om mätning av luftkvalitet 

 

I debatten om luftkvaliteten i Stockholm skiljer man inte alltid på problemen med å ena sidan 

kvävedioxider (NO2) och å andra sidan utsläppen av gaser som påverkar vårt klimat, som 

exempelvis koldioxid (CO2). Man skiljer inte heller på luftkvaliteten på gatunivå, som 

fortfarande är ett problem på några gator, samt den allmänna luften där människor vanligtvis 

vistas, exempelvis vid våra bostäder, där läget är annorlunda. 

 

Enligt den senaste rapporten vi har om luftföroreningar, ”Exponering för luftföroreningar inom 

Östra Sveriges Luftvårdsförbund” (2017), har luftkvaliteten i staden förbättrats väsentligt. 

Stadsinvånare i övrigt i världen skulle säkert avundas Stockholms positiva utveckling.  

 

Att kunna följa utvecklingen av luftkvaliteten är avgörande för att ha tillräckliga 

beslutsunderlag inför framtida beslut och för att kunna utvärdera redan tagna beslut. Det är 

därför mycket beklagligt att Östra Sveriges luftvårdsförbund har bestämt att inte längre 

genomföra mätningar av luften vid Stockholmarnas bostäder år 2020. Det innebär att den 

positiva utvecklingen av luftkvaliteten vid våra bostäder inte längre kommer gå att följa. Det 

är mycket allvarligt. 

 

Jag föreslår därför att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar följande: 

 

Att Stockholms stad gör en egen mätning av luftkvaliteten vid bostäder. 

 


